
Προβλήματα θα αντιμετωπίσει ο δήμος της Πόλης Χρυσοχούς

Αγνοούν ελεγκτή και λογίστρια
►

Η πλειοψηφία του δημοτικού συμβουλίου αποφάσισε να μην ακυρώσει προσφορές και να προχωρήσει
στην αξιολόγηση τους παρά το γεγονός ότι η επιτροπή αξιολόγησης ήταν παράτυπη και εκπρόθεσμη

Η υπόθεση αφορά την αξιολόγηση των προσφορών για την αναπαλαίωση του δημοτικού σχολείου που βρίσκεται στον περίβολο του
δημοτικού μεγάρου της Πόλεως Χρυσοχούς

ΓΡΑΦΕΙ
ΚΩΣΤΑΣ ΝΑΝΟΣ

ε μεγάλες περιπέτειες κινδυνεύει

να εισέλθει ο Δήμος Πόλεως

Χρυσοχούς μετά την
απόφαση της πλειοψηφίας του

δημοτικού συμβουλίου να προχωρήσει
τη διαδικασία αξιολόγησης των

προσφορών για την αναπαλαίωση του
δημοτικού σχολείου παραγνωρίζοντας

τις απόψεις που διατύπωσαν τόσο

η Ελεγκτική Υπηρεσία όσο και το
Γενικό Λογιστήριο του κράτους

Οι δύο φορείς του κράτους είχαν ερωτηθεί

και συμφωνήσει να ακυρωθούν
και να επαναπροκηρυχθούν οι προσφορές

διότι η επιτροπή αξιολόγησης
είχε συσταθεί παράτυπα και εκπρόθεσμα

Για το θέμα των προσφορών ο Δήμος

Πόλεως Χρυσοχούς είχε ανταλλάξει
επιστολές με την Ελεγκτική Υπηρεσία
και το Γενικό Λογιστήριο τους οποίους

είχε ενημερώσει για την πρόθεσή
του να ακυρώσει τις προσφορές Ωστόσο

το βράδυ της Δευτέρας η πλειοψηφία
του δημοτικού συμβουλίου αποφάσισε

να μην ακυρώσει τις προσφορές
και να προχωρήσει στην αξιολόγησή
τους αντικαθιστώντας απλώς το ένα μέλος

της επιτροπής αξιολόγησης που είχε

διοριστεί παράτυπα 0 προϋπολογισμός
του έργου αναπαλαίωσης του πρώην

δημοτικού σχολείου το οποίο βρίσκεται

στον περίβολο του δημοτικού
μεγάρου ανέρχεται σε 800.000 ευρώ
Το κτήριο θα αξιοποιηθεί για πολιτιστικούς

σκοπούς αλλά και για τη στέγαση

υπηρεσιών του δήμου

Περιπέτειες
Σχολιάζοντας την απόφαση της πλειοψηφίας

ο δήμαρχος Αγγελος Οδυσσέως

τη χαρακτήρισε λανθασμένη ση¬

μειώνοντας ότι μπορεί να βάλει τον δήμο
σε περιπέτειες 0 ίδιος είπε ότι θα

επικοινωνήσει αμέσως με τον γενικό
ελεγκτή της Δημοκρατίας και το Γενικό
Λογιστήριο για να τους ενημερώσει για
την απόφαση της πλειοψηφίας Το κύριο

επιχείρημα που προβλήθηκε από
την πλειοψηφία του δημοτικού συμβουλίου

ήταν ότι οι δύο φορείς τους
κράτους δεν ερωτήθηκαν αν θα μπορούσε

να συνεχιστεί η αξιολόγηση των
προσφορών μετά την αντικατάσταση

του μέλους που είχε διοριστεί παράτυπα
Επίσης υποστήριξαν ότι τόσο ο γενικός

ελεγκτής όσο και το Γενικό Λογιστήριο

δεν υπέδειξαν στον δήμο ποια
θα έπρεπε να είναι η διαδικασία που θα
ακολουθήσει παρά μόνο συμφώνησαν
στην εισήγηση που τους είχε κατατεθεί

Ερασιτεχνισμοί σκοπιμότητες
Οι προσφορές είχαν προκηρυχθεί

από τον δήμο στις αρχές του Σεπτεμβρίου

όμως στη συνέχεια διαπιστώ¬

θηκε ότι υπήρχαν λάθη τα οποία θα
μπορούσαν να προκαλέσουν προβλήματα

στην κατακύρωση του έργου και
την υλοποίησή του Το πιο σημαντικό
πρόβλημα το οποίο εντοπίστηκε αφορούσε

κατ αρχήν εκπρόθεσμη σύσταση

της επιτροπής αξιολόγησης των
προσφορών Η επιτροπή είχε συσταθεί
μετά την προκήρυξη των προσφορών
ενώ βάσει της νομοθεσίας θα έπρεπε
να προηγηθεί Μεταξύ δήμου και Ελεγκτικής

Υπηρεσίας υπήρξε στις αρχές

Οκτωβρίου αλληλογραφία για το θέμα
με τον δήμο να αποδίδει τη μη έγκαιρη
σύσταση της επιτροπής αξιολόγησης
σε παράλειψη 0 δήμος είχε επικαλεστεί

τότε και το επιχείρημα ότι η επιτροπή

τελικά συστάθηκε πριν ανοίξουν
οι προσφορές και ως εκ τούτου όπως
ισχυρίστηκε δεν υπήρχε θέμα για το
αδιάβλητο του διαγωνισμού Στη συνέχεια

όμως διαπιστώθηκε από το Γενικό

Λογιστήριο του κράτους ότι η σύσταση

της επιτροπής αξιολόγησης
εκτός από εκπρόθεσμη ήταν και παράτυπη

Συγκεκριμένα στην επιτροπή
μετείχε πρόσωπο το οποίο δεν προβλεπόταν

από την κείμενη νομοθεσία
0 δήμος είχε συγκροτήσει την επιτροπή

από τον δημοτικό γραμματέα τον
δημοτικό μηχανικό τον οικονομικό διευθυντή

του δήμου καθώς και μέλος
του ΕΤΕΚ το οποίο είχε προτείνει το διοικητικό

του συμβούλιο Η σχετική νομοθεσία

όμως προβλέπει πως η επιτροπή

αξιολόγησης συγκροτείται μόνον

από δημόσιους ή δημοτικούς
υπαλλήλους οι οποίοι έχουν τα σχετικά

προσόντα 0 δήμος απέδωσε και
αυτό το λάθος σε παρερμηνεία του σχετικού

νόμου θεωρώντας ότι μπορούσε
να συμμετέχει και ιδιωτικός υπάλληλος

γι αυτό και είχε απευθυνθεί με
επιστολή στο ΕΤΕΚ για διορισμό μέλους

του Μετά από την αλληλογραφία
του δήμου με την Ελεγκτική Υπηρεσία

και το Γενικό Λογιστήριο ο δήμος

είχε ενημερώσει τις αρχές ότι
προσανατολιζόταν

στην ακύρωση των προσφορών

ώστε να μην υπάρξει οποιοδήποτε

πρόβλημα στη συνέχεια Επί
αυτού απάντησαν οι δύο φορείς και
δεν έφεραν ένσταση Ωστόσο η πλειοψηφία

του δημοτικού συμβουλίου
αποφάσισε τελικά να προχωρήσει στην
αξιολόγηση των προσφορών

ΠΟΛΙΤΗΣ
Τετ, 13 Ιανουάριος 2016, p.29
Αποδελτίωση:13/01/2016


